
Skårer Sokn

Protokoll - Menighetsrådsmøte i Skårer 28.mars
2023

Dato: 28.03.2023 19.30

Sted: Solheimveien 112

Deltagere:

Hildur Austrheim (Styreleder)
Eva Maritha Olaussen (Styremedlem)
Eskild Dahl (Styremedlem)
Julie Berntsen (Styremedlem)
Tor Einar Ljønes (Styremedlem)
Trond Erik Bakkerud (Styremedlem)
Nils Rune Wennevold (Varamedlem)
Synne Andreassen (Nestleder)
Tormod Westermoen (Styremedlem) - ikke tilstede
Vidar Skaar (Styremedlem) - ikke tilstede
Juli Bernadotte-Nordenstam (Varamedlem) - ikke tilstede
Trond Knut Nordby (Varamedlem) - ikke tilstede
Ellen Dahlsrud (Varamedlem) - ikke tilstede
Martin Ljønes - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig

Sak 23/3/1 (Orienteringssak)

Åpning

Sak 23/3/2 (Vedtakssak)

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt

Sak 23/3/3 (Vedtakssak)

Godkjenning av protokoll fra møtet 28.februar 2023
Protokoll fra møte 28.februar 2023 godkjennes

Vedtak
Protokoll fra møte 28.februar godkjennes
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/3/4 (Diskusjonssak)

" MØTE MED"
Møte med
 - Kateket Frøydis Helen Tørring
 - Trosopplærer Han Kristian Ingelsrud
 - Kapellan Synne Marie Jensseter
 - Ungdomsarbeider Peter Edward
 - Trosopplæringsutvalget og Buskmen
 
Tema er: 
 - Hva er dagens aktiviteter mot barn og unge i Skårer Menighet.
 - Hvordan er rekruteringen og hvilke strategier benyttes i å rekruttere.
 - Hvilke planer og strategier benyttes
 - Hvilke positive opplevelser og faktorer ønkser du å dele
 - HVilke utfordringer møter dere. 
 - HVordan er oppmøte på trosopplæringstiltakene
 - Hvordan trekke veksler på MRs medlemmer i utvalgene?
 
Referat og diskusjoner av relevans:
Kateket har sendt inn en sak på MRs engasjement og tanker rundt trosopplæringstiltak tidligere og det har
blitt en misforståelse mellom kateket og leder på hva denne saken skulle handle omReferat og diskusjoner
av relevans: Tema blir derfor motspørsmålene som er basert på en forespørsel fra
Undervisningsrådgiveren i Borg: Er det noe dere ønsker å løfte frem fra 2022? Hvor ble det høy
oppsluttning og jar dere forklaring på hvorfoir det ble vellykket? HVa tar dere med dere i 2023?  Dette ble
tema for "Møte med". Menighetsrådet mener sammen med de stabsansatte som var på møtet at
"babysang" har hatt suksess, kanskje på grunn av at dette har hatt en smitteeffekt og at aktiviteter for den
aldersgruppen ikke er så mange. Det har vært opp til 30 stykker på babysang. Når det gjelder de andre
aktivitetene som "tårnagenter", "Lys våken" o.l. har de vært mindr aktivitet, og færre som møter på
aktiviteter i den aldersgruppen. Årsaken kan være at det er mange konkurrerende aktiviteter i Lørenskog
til den aldersgruppen. Familiedagen har jevn aktivitet og det kan virke som det er lettest å samle barn i
aktiviteter der foreldrene er med.  2 års bok og 4 års bok har oppmøte og samler familier på
gudstjenesten.  Konfirmantarbeidet har høy aktivitet, men det er få som fortsetter over i klubben og blir
værende. Fokuset må være å styrke de aktivitetene man har og finne metoder for å øke aktiviteten og
gjøre aktivitetene poopulære for barna. 
 
Møte med Buskmen:
 - Litt om historikken til Buskmen - Hvorfor Buskmen?
 - Hvordan er status i Buskmen og medlemstallene nå
 - Hvordan er sammensetningen i gruppa
 - Ser dere behov for endring og i tilfelle hvilken endring? 
 - Hvordan øke medlemstallene? 
 - Hvordan er økonomien i Buskmen pr. nå?
 
Referat og diskusjoner av relevans: 
 - Leder fortelelr om historien bak og nevner at det nå er nye tider hvor man kan stille spørsmå om
pengene man får inn er av en slik størrelse at det lønner seg eller om det kan organiseres på en annen
måte. Er det riktig å skille ut søndagsskolen og klubben fra annet trosopplæringsarbeid i menigheten.
Buskmen skal være en organisasjnon for å søke om penger ut fr antall medlemmer og pr nå er det få
medlemmer. Det nevnes også at det er viktig å fokusere på frivillige foreldre for å styrke aktiviteten. Leder
ønsker også at ledervervet overtas av noen som selv har barn i aktuell aldersgruppe og kjenner dagens
barn/unge i Skårer.  
 
Eventuelle saker til videre behandling:
 - Barne og ungdomsarbeidet i Skårer må løftes frem videre og Stab og Menighetsråd må jobbe videre i
konkrete saker slik at medlemsmassen øker og aktivitetene blomstrer. 
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Sak 23/3/5 (Diskusjonssak)

Samtaler rundt Ungdomsarbeidet i Skårer
Vi snakker videre om status for Barne og ungdomsarbeidet i Skårer nå
 
 - Hvilke konkrete planer ligger det for aktiviteter i klubben
 - Hvordan rekruttere?
 - Hva ønkser ungdommene skal skje på klubben? 
 - Hva ser dere trengs:  kommunal dialog, digital satsning, Frivillige, Oppjustering av lokalene, Samarbeid
med kommunale tiltak, m.m.
 - Hva er fokusområdene på klubben
 - oppmøte?
 - Hvordan koble konfirmantene på klubben
 - Milk / Aftermilk?
 
Referat og diskusjoner av relevans: 
-samtale rundt konkrete aktiviteter og planer for ungdomsarbeidet i menigheten og behov videre ble utsatt
da ungdomsarb eider ikke var til stede på møtet. Han hadde levert forslagsliste til planer for
ungdomsarbeidet til kateket. men rådet tenker saken må utsettes til ungdomsarbeider er til stede.
 - behov for styrking av ungdomsarbeidet ble drøftet og betonet. 
 
 
Eventuelle saker til videre behandling: avventes

Sak 23/3/6 (Orienteringssak)

Informasjon fra fellesrådet
Årsberetning og årsregnskap for fellesrådet er nå signert og ligger på nettsidene på denne lenken
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Sak 23/3/7 (Vedtakssak)

Givertjenesten i Skårer Menighet
 
Det er behov for å gjøre en opprydding i givertjenesten i Skårer.
 
Det skal fungere slik at når noen gir til et bestemt formål, så skal pengene brukes til dette formålet. Det vil
si at dersom vi ikke har brukt opp pengene innenfor et regnskapsår må de overføres til et bundet fond i
balansen, slik at vi kan bruke de senere år. Vi har i dag følgende bundne fond i balansen:
 
Bundet fond (kultur for eldre): 1 421 388
Bundet fond utsmykning: 26 315
Bundet fond diakoni: 32 361,-
Bundet fond Rastaarbeidet: 21 976,-
 
I tillegg har vi et disposisjonsfond på 113 965,-
 
Det er slik at menighetsrådet ikke har mulighet til å omdisponere midler på bundne fond. Når det f.eks
gjelder Rastaarbeidet vil jeg tro at det kan være mulig å bruke disse midlene til SK da dette er en
«etterlevning» av Rastaarbeidet.
 
Samtidig er det i 2022 kommet inn følgende beløp i givertjenesten:
Trosopplæring: 49 900,-
Menighetsarbeid: 16740,-
Diakoni: 19700,-
Kirkemusikk: 6000,-
 
Pengene som er gitt til trosopplæring har ikke noe bundet fond. Jeg trenger å vite hva giverne har gitt
penger til her? Hva er kommunisert til disse? Dersom det er kommunisert at man samler inn penger til
barn og unge i menigheten, så bør det opprettes et bundet fond som heter barn og unge, slik at vi kan
avsette pengene til dette.
Når det gjelder menighetsarbeid skal vi ikke trenger å gjøre noe, da alt vi gjør er menighetsarbeid.
Pengene trenger derfor ikke å avsettes, men kan benyttes til det MR ønsker
Diakoni regner jeg med kan avsettes til diakonifondet
Kirkemusikk er slik som til trosopplæring. Hva har giverne gitt til her? Dersom det er et definert formål, bør
det opprettes et bundet fond der disse pengene kan avsettes. 
 
Dersom det er vanskelig å finne ut av dette så ser jeg noen muligheter
Ta kontakt med giverne og spørre hva de tenker om disse gavene
Grave frem gammel dokumentasjon om hva som er formålene og hva som er kommunisert da
givertjenesten startet
Anse formålene som «åpenbare» og opprette egnede fond. I forlengelsen av dette, bør det sendes ut
oppdatert informasjon om formålene til giverne, slik at dette er tydelig i fremtiden. 
 
 
Saken gjennomgås og bør videreføres til senere møter da Kirkeverge ikke kuknne delta pga tekniske
utfordringer.  Dette er en sak som kan ta litt tid og det er ønkse fra Mnighetsrådet at det nye styret tar tak i
denne saken. 
 

 

Vedtak
Saken gjennomgås og bør videreføres til senere møter.  Dette er en sak som kan ta litt tid og det er ønske
fra Mnighetsrådet at det nye styret tar tak i denne saken etter oppstart. 
 
 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/3/8 (Orienteringssak)

Årsmelding og Årsrapport til Årsmøtet
Foreløbig bare en kladd

Sak 23/3/9 (Orienteringssak)

Informasjon om endringer av Saksbehandling - Sekretærfunksjon
Status når det gjelder Sekretærfunksjonen, er at rådet selv må fungere som referent og AU er
saksbehandlerer fremover. Olav Bjørnsen er sykmeldt. 
 
For å avhjelpe situasjonen har Kirkevergen gitt oss tilgang til Bård systemet som gjør det enkeler å skrive,
redigerer og legge inn linker i sakspapirene. Dette vil avhjelpe situasjonen og leder kommer til å utfordre
enkeltpersoner i rådet til å fungere som referent på møtene fremover. 
 
Det vil også være enklere å få ut sakspapirene i tide pga færre ledd og enklere brukergrensesnitt.
 

Sak 23/3/10 (Orienteringssak)

Status valg
Ledere av Menighetsrådet i Skåer og Fjellhamar, Gun Kari på Kirkekontoret og Kirkevergen har hatt et
møte der vi snakker om alt fra økonomi rundt valget, forhåndsstemming på nett og muligheter for mere
fokus på forhåndsstemming fysisk. Det diskuteres hvordan pengene som er bevilget til valget kan brukes,
hva som finnes av tidligere materiell som kan gjenbrukes, hvor mye penger som går til
infromasjonsmateriell digitalt og fysisk, hvor mange funksjonærer som trengs m.m.. 
 
Oppfordrer tidligere medlemmer  av MR å dele info til nåværende styre.
 
Nytt møte med involverte parter etter Påske
 
Foreløbig info fra kommunen:https://brd.no/Midlertidiginfo
Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023: Valgkretser, valglokaler og åpningstider (onacos.no)
 

Sak 23/3/11 (Vedtakssak)

Godkjenning av Nominasjonslista til Menighetsrådsvalg 2023
Nominasjonskomiteen har hatt flere møte og kommunisert digitalt. Det har vært utfordrende for leder å få
tilbakemelding om svar fra kandidater og vi har ikke lista ferdig enda. Innen 31.3 bør vi har minimum 13
navn på lista. VI har 10/11 navn pr. nå. 
Dersom vi ikke har fullliste den 31.3 har vi frem til 2.5 på å komme med tilleggskandidater for å fylle
Nominasjonslista
 
Det jobbes frem mot Rådsmøtet den 28.3 om ytterligere flere navn. 
 
Lista signeres av rådsmedlemmer som ikke står på nominasjonslista.
 
Rekkefølgen justeres på møtet og eventuelle nye navn settes opp på de resterende plassene.  Lista blir så
godkjent ASIS. og signert av rådsmedlemmene.
 

Vedtak
Ingen nye navn ble meldt inn.  Det er ønskelig at kandidater som enda ikke er spurt blir forespurt.
 
Lista ble vedtatt i rekkefølge og oppsett. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/3/12 (Orienteringssak)

Satsning på Digital aktivitet / Kommunikasjonsplattformen
HIldur informerer om status og referat fra samling for valgte ledere i Borg.

Sak 23/3/13 (Orienteringssak)

Status Kirke på Mailand
Hvor står saken? Hvordan er møteaktiviteten. Representantene for komiteen forteller. 
 
Referat: Det har ikke vært holdt møte i komiteen.

Sak 23/3/14 (Orienteringssak)

Vedtakssak fra AU
Lisinsen på infotavlene går ut fredag 24.3 og vi hadde kort frist på å bestemme om vi vil fornye lisensen.
Dette er en utgift på ca 8000 i året.
 
Mail fra Bygg og anleggssjef:
"Jeg kommer med et innspill til begge menighetsrådene, jeg har den siste tiden jobbet med å få
infoskjermene til å fungere i begge kirkene. Vi har nå funnet et system som fungerer godt både for meg og
for de andre ansatte som skal jobbe mest med skjermene for at informasjonen er oppdatert. Systemet
fungerer slik at man kan oppdatere innholdet på skjermene hvor enn man er. Denne løsningen har en årlig
kostnad på ca 8000 pr menighet, jeg spiller derfor inn til menighetsrådene at dere må ta et valg om dette
er noe man ønsker å betale for denne løsningen. Fellesrådet ser på muligheten for å kunne bidra med
midler første året."
 
Om vi ikke betaler denne og fornyer lisensen, vil vi dermed fra 24.3 få svarte infoskjermer.
Det er ikke avhengig av at Fjellhamar godtar for at vi kan få dette til.

AUs vedtak: 
AU har vedtatt via mailmøte at Bygg og Aanleggssjefen fornyer lisensen.   Det er viktig for informasjonen
og den helhetlige planen vi har om digital satsning og Våpenhusets utforming at disse skjermene fungerer.
 
 
 

Sak 23/3/15 (Orienteringssak)

Kort orientering fra Underutvalg, Buskmen og Fellesråd
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